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پست سرپرستی کمیته اقتصادی 
»اسکی« برای کارشناس 

شبکه های معاند! 
تسنیم: فردی که به عنوان سرپرست کمیته 
اقتصادی فدراسیون اسکی فعالیت می کند 
بارها با شبکه های معاند به عنوان کارشناس 
به گفت وگو پرداخته و البته از هشتگ های 
نامتعارف و غیرقابل قبول استفاده کرده است. 
کمتر از یکسال از حضور عباس نظریان در 
فدراسیون اسکی می گذرد و این رشته در 
همین مدت کوتاه شاید به اندازه اقداماتی که 
صورت داده، حاشیه نیز داشته است. آخرین 
حاشیه فدراسیون مربوط به انتصابی است که 
2 ماه قبل صورت گرفت؛ انتصابی که حرف و 
حدیث های زیادی را به دنبال داشته است. 
نظریان روز 23 مرداد فردی به نام رضا غیبی را 
به عنوان سرپرست کمیته اقتصادی فدراسیون 
منصوب کرد. با نگاهی کوتاه به فعالیت های 
غیبی شاید نتوان ایرادی به این انتصاب گرفت؛ 
چرا که غیبی فعالیت هایی همچون مدیر 
اجرایی ستاد تنظیم بازار کشور، مشاور وزارت 
صنعت معدن و تجارت و همچنین مشاور 
برندهای چندین شرکت هواپیمایی را در 
رزومه خود دارد، اما با نگاهی عمیق تر به سوابق 
این فرد مشخص می شود که اتفاق عجیبی رخ 
داده و مسئولان باید بابت آن پاسخگو باشند. 
غیبی در ماه های اخیر پای ثابت گفت وگو با 
شبکه های معاند نظام همچون صدای آمریکا 
و ایران اینترنشنال بوده است. او تصاویر و 
فیلم های مربوط به گفت وگوهایش با این دو 
شبکه را در صفحه اجتماعی خود منتشر کرده 
است. او فعالیت در این زمینه را به انتشار همین 
تصاویر و فیلم ها محدود نکرده و در پست هایی 
که منتشر کرده است، نوشته هایی همچون 

»#شاهنشاه_آریامهر« و... دیده می شود.

خارجازمستطیلسبز

مذاکره »ونگر«  با سرمربی 
تیم ملی ایران

سرمربی تیم های ملی فوتبال جهان با آرسن .
ونگر درباره برگزاری جام جهانی مذاکره خواهند 
کرد. ونگر این هفته با مربی های تیم ملی دیدار 
خواهد کرد تا درباره تقویم بین المللی از سال 
2۰2۴ و پیشنهاد بحث برانگیز جام جهانی هر دو 
سال یکبار بحث و تبادل نظر کند. ونگر سرپرست 
توسعه جهانی فوتبال در فیفا بازیگر اصلی برنامه ای 
است که باعث خشم یوفا و بسیاری از ارگان ها، 
باشگاه ها، مدیران، بازیکنان و هواداران شده است. 
منتقدان این طرح نگران کاهش ارزش جام جهانی 
و افزایش فشارهایی هستند که می تواند به 
بازیکنان وارد کند. گرت ساوت گیت سرمربی 
تیم ملی انگلیس در ماه اوت با ونگر ملاقات کرد 
و در ماه سپتامبر گفت که او در مورد پیشنهادات 
مردد است. پیش تر احسان حاج صفی کاپیتان 
تیم ملی فوتبال ایران در گفت وگو با آرسن ونگر 
با برگزاری جام جهانی هر دو سال یکبار موافقت 
کرده بود. اکنون ونگر در تماس با »اسکوچیچ« این 

موضوع را به بحث خواهد گذاشت.

دیـــدگــاه

در این سال ها بازیکنان ملی پوش و تاثیرگذاری از 
پرسپولیس جدا شدند و کادرفنی تلاش کرد تا در هر فصل 
با آوردن بازیکنان جانشین گام بزرگی را به سوی قهرمانی 
بردارد. در این زمینه موفقیت های لازم ایجاد شد و توفیق فتح 
5 دوره متوالی لیگ برتر نصیب این تیم شد تا گلات قهرمانی 
در ایران برازنده پرسپولیس شود. در این فصل محمدحسین 
کنعانی زادگان، احمد نوراللهی و شهریار مغانلو از تیم جدا 
شدند. 3 بازیکن کلیدی از ترکیب 11 نفره اصلی رفته اند و 
به جای آنها بازیکنانی از تیم های دیگر آمدند. در میان آنها تنها 
رضا اسدی لژیونر بوده است. این نفرات نیاز به زمان دارند تا با 
تیم هماهنگ شوند و چنین فرصتی ایجاد نشده است. بازیکنان 
تازه وارد به پرسپولیس در گام نخست تلاش خواهند کرد تا 
ثابت کنند عیار آنها در حد قهرمان پنج دوره اخیر فوتبال ایران 
بوده و در مرحله دوم سطح خود را به حدی می رسانند تا در 
لیگ قهرمانان آسیا بازیکنی قابل شوند. در این میان نمی توان 
حدس زد کدامیک از آنها چنین قابلیتی دارند و گذر زمان 
خیلی از مسائل را اثبات می کند. علاوه بر رضا اسدی، حامد 
پاکدل، علیرضا ابراهیمی، رضا دهقانی و علی نعمتی کار بسیار 
دشواری در مقابل دارند اما دلیل شکست تیم برابر الهلال به 
این بازیکنان چندان ارتباطی ندارد چون فرصتی به آنها برای 
حضور در مسابقات رسمی با پرسپولیس داده نشده است. تنها 
بازی رسمی پیش از دیدار با الهلال مصاف با استقلال تاجیک 
بود و در بازی های تدارکاتی نباید انتظار خاصی داشت. 
برای قهرمانی در آسیا نه تنها نباید کنعانی زادگان، نوراللهی 
و مغانلو جدا می شدند بلکه دو سه بازیکن خوب دیگر هم 
به تیم اضافه می شد. در میان آنها هم باید بازیکن خارجی 
می گرفتیم اما مسیر برخلاف انتظار پیش رفت. پرسپولیس 
نیاز به مدیران متخصص و دلسوز دارد تا مشکلات تیم کم 
شود ولی چنین ساختار مدیریتی دیده نمی شود. بارها رخ 
داده تیم های بزرگ در برخی بازی ها در حد انتظار ظاهر 
نمی شود اما معمولا در دیدارهای حساس و تعیین کننده 
چنین اتفاقی نمی افتد. پرسپولیس در روز بازی با الهلال باید 
بالاتر از سطح خود در لیگ برتر بازی می کرد اما در حد لیگ هم 
ظاهر نشد. مهدی ترابی، سیامک نعمتی، وحید امیری، فرشاد 
فرجی، امید عالیشاه و... بد ظاهر شدند و با روز عادی خود هم 
فاصله داشتند. چون در سال های اخیر پیشرفت محسوسی در 
لیگ برتر نداشتیم و تیمی نتوانسته عیار واقعی پرسپولیس را 
نشان دهد. مشکلات این تیم در دیدار با تیم با برنامه و آماده 
الهلال نمود پیدا کرد و سرخ پوشان به خاطر اشتباهات زیاد 
خود به شدت تنبیه شدند. به غیر از دو تیم در لیگ برتر، دیگر 
تیم ها نمی توانند پرسپولیس را دنبال کنند و اگر در روز بازی با 
آن تیم ها، سرخ پوشان در شرایط خوب خود باشند نتایج خوبی 
رقم می خورد. پرسپولیس بازهم می تواند از پس تمامی تیم ها 
در لیگ برتر برآید و تنها عاملی که مانع قهرمانی دوباره این تیم 
می شود نمایش دور از انتظار همانند دیدار با الهلال خواهد بود. 
البته چنین اتفاقی رقم نمی خورد و پرسپولیس با رفع ایرادهای 

خود با قدرت در مسابقات داخلی حاضر می شود.

نباید از پرسپولیس انتظار صعود داشتیم!  پرسپولیس شنبه شب در دیداری حساس از 
لیگ قهرمانان آسیا در عربستان، مهمان الهلال 
بود اما با نمایشی دورازانتظار تن به شکست 3 بر 
صفر داد. ضیا عربشاهی، پیشکسوت و بازیکن 
اسبق قرمزها در این خصوص صحبت کرد. وی 
اعتقاد دارد الهلال کاملا با هدف بازی می کرد 
و تیم ما را به خوبی آنالیز کرده بود. پرسپولیس 

بی هدف بازی می کرد.
  شاگردان گل محمدی در مصاف برابر 

الهلال نمایش خوبی نداشتند.
پرسپولیس بازی را به خودش باخت. از همان 
ابتدای بازی چیدمان تیم اشتباه بود و باعث 
شد حریف انواع و اقسام حملات را روی دروازه 
پرسپولیس داشته باشد. مشخص نیست چرا 
کادرفنی با یک مهاجم بازی کرد در حالی که 
می توانست از مهاجمان بیشتری استفاده کرده 
یا حداقل تعداد آن را به 2 مهاجم برساند. الهلال 
کاملا با هدف بازی می کرد و تیم ما را به خوبی 
آنالیز کرده بود.. پرسپولیس درواقع بی هدف 

بازی می کرد.
  از نظر شما بازی با مهاجمان بیشتر 

می توانست رقیب را به  دردسر بیندازد؟
وقتی این را می دانستیم که الهلال بازی را 
از عقب شروع می کند چرا از 3 مهاجم استفاده 
نشد تا دفاع حریف را به خوبی پرس کنیم. 
درواقع می توانستیم با برتری عددی آنها را 
خنثی کنیم. الهلال در نیمه اول مالکیت ۷۰ 
به 3۰ نسبت به پرسپولیس داشت. در حالی که 
هیچ تلاشی برای رفع این معضل از سوی کادر 

فنی اتخاذ نشد. 
  پرسپولیس از اواخر همین هفته 
مسابقات لیگ برتر را پیش رو دارد. به نظر 
شما اثرات این شکست در روند این تیم 

تاثیر می گذارد؟
این هنر کادرفنی است که ریکاوری خوبی 
را انجام بدهد. امیدوارم مجموعه پرسپولیس 
بتواند از نظر روانی شرایط خود را به وضعیت 

مطلوب گذشته برساند.

گفــتوگــو

ضیا عربشاهی: 
چیدمان پرسپولیس 

اشتباه بود

تسنیم: مربی تیم فوتبال پدیده خراسان گفت: از بازیکنان 
به ثبت رسیده این تیم ۹ بازیکن دچار مشکل هستند و این تیم 
برای دیدار با آلومینیوم به حدنصاب نمی رسد. هادی عقیلی در 
نشست خبری پیش از دیدار با آلومینیوم اراک اظهارداشت: 
متاسفانه پنجره نقل وانتقالاتی ما سه روز پیش بسته شد و 
هیچکدام از بازیکنان جدید ما موفق به ثبت قراردادشان 
نشدند. وی افزود: قرارداد 15 بازیکن را توانستیم ثبت کنیم 
و ۹ بازیکن از همین تعداد را هم به دلیل مشکلات خدمت 
سربازی و ایفمارک نمی توانیم در اختیار داشته باشیم و برای 
مسابقه پیش رو تا این لحظه به حدنصاب نخواهیم رسید. مربی 
تیم پدیده خراسان گفت: تا حدودی در جریان مشکلات 
باشگاه بودم، اما تا جایی که توان داشته باشیم در خدمت این 
تیم خواهیم بود و مسائل مدیریتی و اداری از حیطه اختیارات 
ما خارج است. مشکلات تیم ما روشن است و نیازی به گفتن 
ما ندارد. عقیلی ادامه داد: قرارداد مهاجری تا این لحظه ثبت 
نشده و در فصل جدید باشگاه هیچ پرداختی به بازیکنان 
نداشته است. در حال حاضر اسمی 11 بازیکن داریم، اما سه 
نفرشان دروازه بان هستند. وی ادامه داد: اگر تیم کاملی در 
اختیار داشتیم، می توانستیم آبروداری کنیم، اما وقتی شرایط 
فراهم نیست، نمی شود  قولی داد که فراتر از توان است. با توجه 
به توضیحات مربی تیم فوتبال پدیده مبنی بر به حدنصاب 
نرسیدن این تیم برای دیدار با آلومینیوم، به نظر می رسد 

احتمال لغو نخستین دیدار لیگ بیست ویکم بسیار بالاست.

  ستاره برزیلی تیم فوتبال پاری سن ژرمن در بازی پیش روی 
تیمش با لایپزیگ در لیگ قهرمانان اروپا غایب خواهد بود. 
نیمار که در بازی های اخیر تیم ملی فوتبال برزیل در مرحله 
انتخابی جام جهانی 2۰22 قطر دچار مصدومیت شد، با 
اعلام باشگاه پاری سن ژرمن بازی شب )چهارشنبه( این تیم 
با لایپزیگ در هفته سوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا 

را از دست خواهد داد. باشگاه پاری سن ژرمن 
با انتشار بیانیه ای اعلام کرد نیمار جونیور از 
ناحیه عضله نزدیک کننده مصدومیتی دارد 
و دوره ریکاوری اش چند روز دیگر به طول 

خواهد انجامید و سپس به تمرینات 
گروهی عادی تیم بازخواهد گشت. 
پاری سن ژرمن در حالی از ساعت 
در  )چهارشنبه(  شب  22و3۰ 
ورزشگاه پارک دوپرنس پذیرای 
لایپزیگ است که از دو بازی 
لیگ قهرمانان  در  قبلی اش 
چهار امتیاز کسب کرده است. 

بازی  این  برای  پاری سن ژرمن 
همچنان سرخیو راموس را به دلیل 
مصدومیت در اختیار ندارد و در کنار 

او آنخل دی ماریا نیز محروم است.

فوتبالداخلی

بینالملل

اسماعیلحلالی
کارشناس فوتبال   

مربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران گفت: این تیم در 
رقابت های جام جهانی 2۰22، باید نگاه ها را به سوی خود تغییر 
دهد. حسین فرکی  درباره وضعیت تیم ملی فوتبال ایران پس 
از چهار مسابقه دور انتخابی جام جهانی 2۰22 قطر اظهارداشت: 
دیدگاه من در مورد تیم ملی مثبت است و اگر اتفاق عجیبی رخ 
ندهد، ایران به راحتی به جام جهانی صعود خواهد کرد. تیم ما 
شایستگی صعود را دارد، اما مهم این است که برخلاف دوره های 
قبل، این بار بتوانیم در جام جهانی نتایج بهتری بگیریم. معتقدم 

که تیم ملی در جام جهانی باید نگاه ها را به سمت خودش تغییر 
دهد. وی در مورد عملکرد دراگان اسکوچیچ و انتقادات مطرح 
شده نسبت به این مربی تصریح کرد: ما باید از سرمربی تیم ملی 
حمایت کنیم و فرقی ندارد که کدام مربی در این سمت روی 
نیمکت می نشیند. اسکوچیچ نتایج مثبتی با تیم ملی گرفته 
است و همه باید از سرمربی این تیم حمایت کنیم. مربی پیشین 
تیم ملی کشورمان راجع به شروع فصل جدید لیگ برتر و اینکه 
کدام تیم شانس اول قهرمانی به شمار می رود، گفت: پیش بینی 

از حالا زود است و باید لیگ شروع شود. البته نیمی از تیم های 
لیگ برتری، شرایط مالی خوبی دارند و برخی تیم ها نیز از 
شرایط مالی مناسبی برخوردار نیستند. به هرحال باید منتظر 
باشیم تا ببینیم شرایط فنی تیم ها چگونه است. فرکی در پاسخ 
به این پرسش که آیا دوری از لیگ برتر برای او دشوار است یا 
خیر، عنوان کرد: مطمئنا دوری از فوتبال و لیگ برتر سخت 
است و این سختی در دو سال گذشته، با شیوع بیماری کرونا 
بیشتر شد. پیشنهادهایی داشتم که باب میل من نبود، اما اگر 
پیشنهادی برسد که احساس کنم می توانم با آرامش کارم را 
انجام دهم، آن را بررسی خواهم کرد. متاسفانه در فوتبال ایران 
همچنان حاشیه ها و لابی گری موج می زند و طبیعتا در چنین 

فضایی، کارکردن سخت است.

حسین فرکی: 

تیم ملی در جام جهانی باید نگاه ها را تغییر دهد

    رسم
این رسم جدیدی در قائمشهر شده تا تیم های حاضر 
در این شهر، سری هم به مزار نادر دست نشان بزنند و با 
این کار یاد و خاطره اسطوره فوتبال مازندران را زنده نگه 
دارند این کار را اعضای تیم فوتبال فجرسپاسی هم پس 

از ورود به این شهر انجام دادند.

         تنیس
مهدی مهدوی کیا که این روزها هدایت تیم ملی امید 
را برعهده دارد، همراه با یکی از دستیاران خارجی اش به 
مجموعه ورزشی انقلاب رفت و تنیس بازی کرد. در این 
رقابت مجتبی جباری و امین منوچهری دو ستاره سابق 

استقلال هم مهدوی کیا را همراهی کردند.

          بازدید
حمیدرضا گرشاسبی مدیرعامل باشگاه، عبدا... 
ویسی، محمد علوی به همراه بازیکنان و دیگر اعضای 
تیم  علاوه بر حضور و قرائت فاتحه در یادمان شهدای 
گمنام شرکت، از شرکت فولادخوزستان بازدید کردند و 

با اهدای گل از زحمات کارکنان و ...  تقدیر کردند.

ت
شــ

سنو
عک

فرار رو به جلوی سرپرست پرسپولیس و روزه سکوتش 

صدری؛ مقصری که »عربستان« را کارشکن جلوه داد! 
آرمان ملی: هفته گذشته درحالی پرواز 
پرسپولیسی ها به عربستان به تاخیر افتاد 
که »صدری«، سرپرست باشگاه از کارشکنی 
حالی که  در  می کرد  صحبت  سعودی ها 
سهل انگاری پرسپولیس باعث این اتفاق 
شد، اتفاقی که البته قبلا نیز رخ داده بود. نکته 

جالب سکوت آقای سرپرست است! 
  خط و نشان سرپرست

روز چهارشنبه هفته گذشته و پس از اینکه 
پرواز تیم فوتبال پرسپولیس به عربستان لغو 
شد، سیدمجید صدری، سرپرست باشگاه 
پرسپولیس به این اتفاق واکنش نشان داد. 
صدری در صفحه اجتماعی خود نوشت: 
»اتفاق باورنکردنی دیگری علیه پرسپولیس 
رقم خورد. همه چیز را مهیا کرده بودیم تا تیم 
در ساعت 11 امروز 21 مهر به عربستان سفر 
کند؛ اما از سوی کشور عربستان اجازه فرود به 
پرواز ما داده نشد. به همین خاطر تصمیم  بر 
این شد تا بازیکنان برای استراحت، به منزل 
برگردند. با این حال شخصا این موضوع را 
ار طریق شکایت به کنفدراسیون فوتبال 
آسیا پیگیری می کنم و تا انتهای مسیر و 
روشن شدن دلایل این اتفاق تلخ، پیش می روم 
تا دست مقصر یا مقصران رو شود. هیچ کسی 
حق ندارد علیه پرسپولیس کارشکنی کند. 
البته من به خاطر این کوتاهی از همه هواداران 
عذرخواهی می کنم. قطعا امید دارم با شکست 
الهلال جواب دندان شکنی به ایشان خواهیم 

داد.«
  ادعای پیروانی

افشین پیروانی نیز روز چهارشنبه هفته 
قبل در مورد صادرنشدن مجوز پرواز تیم 
پرسپولیس به عربستان برای برگزاری دیدار 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
مقابل الهلال اظهارداشت: قرار بود روزگذشته 
برگزاری  به دلیل  اما  برویم  عربستان  به 
تیم ملی، این سفر 2۴ ساعت به تعویق افتاد. 
امروز هم ابتدا به ما گفتند پرواز ساعت 1۰ 
انجام می شود، سپس این پرواز به ساعت 11 
افتاد. اکنون هم بیش از حد در فرودگاه ماندیم 
و به همین دلیل به بچه ها گفتیم به منازل 
خود تشریف ببرند. امیدواریم امروز این پرواز 
انجام شود، زیرا هر ساعتی به عربستان برسیم 
باید نزدیک به 2۰ ساعت در قرنطینه و حباب 

شیشه ای کرونا بمانیم. وی افزود: تمرین امروز 
را از دست دادیم و اگر فردا هم تمرین نکنیم 
شرایط خوب پیش نخواهد رفت. یک روز پس 
از دیدار مقابل استقلال تاجیکستان درخواست 
ویزا دادیم، اما آیا پس از یکماه نباید روادید ما 
بیاید؟ این مساله به حدی ذهن ما به لحاظ 
روحی روانی به هم ریخته است نمی دانیم 
واقعا باید چکار کنیم. وی در خصوص اینکه 
 AFC آیا اعتراض رسمی  و کتبی این باشگاه به
ارسال شده است، گفت: در روزهای اخیر 
چندین نامه از باشگاه ارسال کرده و موضوع 
را پیگیری کردیم، ما برخی مواقع اتفاقاتی 
می افتد که از روح جوانمردی فوتبال دور است. 
به ما می گویند دیر اقدام کردید، اما می گویم 
تیم ما برای پرواز دیر اقدام کرده، اما یکماه قبل 
درخواست ویزا دادیم. برای سفر آن سر کره 
زمین هم دو هفته قبل از اعزام درخواست ویزا 
بدهید کافی است. پیروانی در خصوص اینکه 
آیا باشگاه پرسپولیس برای پرواز دیر اقدام 
کرده، تصریح کرد: در این مورد اطلاعی ندارم 
و باشگاه در جریان است. البته این بهانه ای 
است که عربستانی ها می گویند. مطمئن 
باشید چنین چیزی هم نبوده اما حتی اگر هم 
برای پرواز هم دیر اقدام کرده باشیم، چرا ویزا 
را بهانه کردند؟ به هرحال کارشکنی است که 
صورت گرفته و این موضوع به تیم پرسپولیس 

آسیب می رساند.

  سرمربی به اصل ماجرا رسیده بود؟
یحیی گل محمدی ساعتی پس از بازگشت 
تیمش به خانه برای اعزام دوباره به ریاض 
با شرح حالی کوتاه از وضعیت تیمش خبر 
مهمی  را برای طرفداران پرسپولیس نوشت: 
با سلام بعداز 5 ساعت معطلی در فرودگاه 
به دلیل عدم هماهنگی های لازم و بی خیالی 
بعضی ها به خانه برگشتیم. این اتفاق بدی 
برای تیم ما بود و تمام برنامه ریزی های تمرینی 
و ریکاوری تیم را دچار مشکل خواهد کرد. 
می دانم شرایط سخت است و استرس زیادی 
را متحمل هستید. خواستم از این طریق به 
شما عزیزان خبر بدهم که تا آخرین توان و تا 
سرحد جان برای سربلندی شما می جنگیم. 
هواداران پرسپولیس نگران نباشید، خدای 

پرسپولیس بزرگ است.
  واقعیت چه بود؟

سرپرست باشگاه پرسپولیس و در ادامه 
افشین پیروانی سعی داشتند با فرار رو به 
جلو قصور باشگاه پرسپولیس را به شکل 
دیگری جلوه دهند و کارشکنی عربستان را 
مطرح کنند در حالی که فدراسیون فوتبال 
کشورمان کارشکنی را قبول نداشته و علت را 
سهل انگاری پرسپولیس می دانست. حمیرا 
اسدی، مسئول امور بین الملل فدراسیون 
فوتبال در گفت وگویی رادیویی در این مورد 
اظهارداشت: باشگاه پرسپولیس ساعت 1۸ 

روزگذشته )سه شنبه(  اطلاعات پروازش را به 
فدراسیون فوتبال ایران ارسال کرد و ما نیز 
این اطلاعات را به فدراسیون فوتبال عربستان 
ارسال کردیم. البته این ساعت، زمان اداری در 
هیچ کشوری نیست. مسئول امور بین الملل 
فدراسیون فوتبال درباره اینکه چه زمانی برای 
صدور مجوز فدراسیون فوتبال عربستان لازم 
است، خاطرنشان کرد: به طور معمول ۷ تا 1۰ 
روز زودتر از پرواز باید اطلاعات تیم از باشگاه 
در اختیار ما قرار بگیرد و ما این اطلاعات را 
به فدراسیون میزبان اعلام کنیم. آنها نیز با 
سازمان هواپیمایی کشورشان که در هر کشوری 
می تواند این مرجع متفاوت باشد، هماهنگی 
کنند تا مجوز پرواز گرفته شود. اسدی یادآور 
شد: متاسفانه ما این تجربه را در پرواز تیم 
پرسپولیس به هند نیز داشتیم و در آن زمان 
نیز اطلاعات تیم یک روز قبل از پرواز ارائه داده 
شد که باعث شد مشکلی مشابه به وجود بیاید. 
اسدی در واکنش به اینکه بنابراین کارشکنی  از 
سوی فدراسیون عربستان شکل نگرفته است، 
خاطرنشان کرد: خیر، چنین چیزی نبوده است.

  واکنش یحیی
شکست  بعداز  صدری  حالی که  در 
پرسپولیس در خصوص سهل انگاری باشگاه 
سکوت اختیار کرده است سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس اعلام کرد به زودی درباره علت 
ناکامی  تیمش در لیگ قهرمانان آسیا به صورت 
مفصل با هواداران سخن خواهد گفت. یحیی 
گل محمدی با انتشار متنی نسبت به حواشی 
شکست تیمش برابر الهلال عربستان در 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا واکنش 
نشان داد. او در این متن آورده است: باردیگر 
پرسپولیسی ها  از هواداران عزیز و همه 
عذرخواهی کرده و تاکید می کنم مسئولیت 
باخت بر عهده بنده است. این ناکامی  علل 
مختلف و متعدد داشت که شرح آن مفصل 
است. فقط باید اشاره کنم بازیکنان تیم در این 
سال ها تاریخ سازی کرده و معادلات فوتبالی 
را با همت و تلاش خود برهم زدند،  در این 
هفته ها سخت تلاش کردند و الان به شدت 
ناراحت  هستند. به زودی مفصل با هواداران 
عزیز و اصحاب رسانه سخن گفته و پاسخگو 
خواهیم بود. تلاش می کنیم از ناکامی  درس 

گرفته باشیم.

خـــبر

دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی:

در اروپا تصویری غلط از ایران ساخته شده است
درخشش تیم ملی کشورمان با هدایت دراگان اسکوچیچ باعث شده 

تا رسانه های کروات به تمجید از تیم ملی کشورمان بپردازند و در 
این خصوص با سرمربی کشــورمان مصاحبه ای نیز بگیرند. 
ســایت vecernji در مصاحبه ای با اسکوچیچ در خصوص 
شرایط تیم ملی کشورمان، زلاتکو کرانچار، لژیونرها ، ویژگی 

مردم ایران و نقاط ضعف تیم ملی گفت وگویی با وی 
انجام داده است.

  مدعی اصلی 
این رســانه نوشــت: تیم ملی ایران تحت 
هدایت اســکوچیچ حالا به یکــی مدعیان 
اصلی صعود بــه جام جهانــی قطر 2۰22 
بدل شــده اســت. آنها مقابــل تیم ملی 
قدرتمنــد کره جنوبی با ســتاره ای مثل 
سون. هونگ. مین به تساوی دست یافتند 
و رکورد خارق العاده خــود را ادامه دادند. 
تیم ملی ایران با اسکوچیچ 11 بازی انجام 

داده و تنها به یک تســاوی که آن به بازی با 
کره جنوبی بازمی گردد، دست یافته است. 

اسکوچیچ  اسکوچیچ در 11 بازی به 1۰ برد ، 3۰ 
گل زده و 3 گل خورده دست یافت. اسکوچیچ در 
این خصوص گفت: به نظرم مهمترین چیز این است 

که ما روی جزئیات و کیفیت کار و تلاش کردیم. مشخصا حضورم در 
ایران به من خیلی کمک کرد. ۷ سال در ایران بودم و کاملا لیگ 
این کشور را می شناختم. می دانستم بازیکنان اینجا چه کیفیتی 
دارند و البته کادرفنی مثل ماریو.تات و ملادن.زگانیر نیز به من 

خیلی کمک کرد.
  نسل فوق العاده 

ســایت vecernji نوشــت: ایران اکنون یک 
نســل فوق العاده در تاریخ فوتبالش دارد. آنها در 
حال حاضــر در رده بیســت ودوم جهان جای 
گرفته اند و تنها با کرواسی 5 رده فاصله دارند. 
بهترین جایگاه آنها به ســال 2۰۰5 )13۸۴( 
بازمی گردد که این تیم با درخشش بازیکنانی 
مثل علی دایی، علی کریمی و مربیگری برانکو 
ایوانکوویچ به رده پانزدهم دنیا رسید. تیم ملی 
ایران با 3 مربی کروات دیگر نیز هدایت شــده 
است. »استانکو«، »تومیسلاو.ایویچ« و »میروسلاو.

بلازوویچ« در این تیم کار کردند. اسکوچیچ در این 
خصوص افزود:  من پیش از اینکه هدایت تیم ملی را 
برعهده بگیرم با فدراسیون این کشور در ارتباط نبودم. 
شاید نزدیک ترین آدم به من در این کشور »زلاتکو.کرانچار« 
بود که واقعا انسان شریفی بود. من در ایران بودم وقتی فهمیدم 

او فوت کرده است. تمام صبح را گریه کردم و سپس به ورزشگاه رفتم 
تا بازی پرسپولیس را ببینم که آنجا بود که غمم کاهش پیدا کرد. وی 
ادامه داد: من برانکو را در قطر دیدم. من رفته بودم تا بازی های تیم های 
ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا را مشاهده کنم که وقتی برانکو فهمید 
من در اینجا هستم بسیار خوشامد گفت و پذیرایی خوبی از من کرد. 
کاری به فوتبال و تاکتیک ندارم، برانکو واقعا انسان فوق العاده ای است.

  تفاوت لیگ ایران و کرواسی 
ســرمربی تیم ملی کشــورمان در خصوص تفاوت لیگ ایران و 
کرواسی گفت: فوتبالیست های ایرانی از نظر فنی و بدنی مقاوم هستند 
که حسادت برانگیز است. چیزی که آنها ندارند و باید پیشرفت کنند 
توانایی تاکتیکی است. آنها هنوز آنقدر خوب نیستند ولی وقتی به 
درازمدت نگاه می کنم، به نظرم آنها پیشرفت خواهند کرد و سطح شان 
بســیار بالا خواهد آمد. اروپایی ها از تاکتیکی همیشه خوب بودند 
و حضور بازیکنان ایران در اروپا می توانــد این روند بهبود تاکتیکی 

بازیکنان ایران تسریع بخشد.
  ویژگی مردم ایران 

اسکوچیچ در انتها در خصوص ویژگی مردم ایران صحبت کرد و 
بیان داشت: بارزترین ویژگی مردم ایران، مهمان نوازی آنهاست. در 
کشورهای اروپایی به دلیل نقص دانش تصویری اشتباه از ایران ساخته 
شده است. شما اگر به ایران بیایید متوجه خواهد شد که این ملت چقدر 

فوق العاده هستند و چقدر به ارزش های انسانی اهمیت می دهند.


